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Аннотация

"Изучение спектров отражения сильнопоглощающих низкотемпературных жидкостей"

Целью данной работы было получение количественных данных о показателях преломления и поглощения сильнопоглощающих низкотемпературных жидкостей из спектров отражения. Для этого была разработана установка для регистрации спектров отражения. Были получены спектры отражения жидкого CF4 при температуре 90К, толщине оптического слоя 4 мм, с разрешением 1 см-1. Разработан и опробован метод расчета, основанный на дисперсионных соотношениях между показателями преломления и отражения. В результате получены данные о показателях преломления и поглощения. Полученные результаты хорошо согласуются с литературными данными и независимыми экспериментальными данными.

Notation

«Study of reflection spectra of strongly absorbing low-temperature liquids»


The purpose of this study was to receive cumulative data of fracture and absorption indicators from high-absorbing low-temperature liquids of reflection specters. Special registration device was developed to capture the reflection specters. The reflection specters of liquid CF4 received with 1cm-1 resolution, 4mm optic layer thickness, and temperature of 90K. Calculation method was developed and tested based on dispersion relations between fraction and reflection data. Data of fracture and absorption indicators received as a result. The results are in agreement with literature records and data from independent experiments.

